



用心關懷殘疾人士,以熱誠主動的態度去服務 致力發展創新服務,為殘疾人士帶來豐盛生活

Caring for persons with disabilities, serving with proactiveness and enthusiasm Committed to developing innovative service, enriched the life of persons with disabilities

## 扶康會35周年紀念郵票及「扶康曲奇」

扶康會35年來一直以服務殘疾人士、智障人士、精神 康復者及自閉症人士為己任,致力協助他們發揮潛 能,積極融入社會。

本會為慶祝35周年誌慶,再次特別邀請了四位著名插 畫師,包括小克、大泥、黎達達榮及Carrie Chau,設 計扶康會35周年紀念郵票。另外,我們的康姨餅房更 特別推出「扶康曲奇」,每盒有35塊迷你曲奇。

我們希望各位支持,訂購紀念郵票及「扶康曲奇」 送贈予親友、商業上夥伴、客戶或同事,傳揚「愛與 關懷」的訊息,推廣傷健共融的精神,並為殘疾人士 服務籌墓經費。

本會為本港註冊的非牟利機構,共有超過50所服務單 位,提供多元化服務予超過3,300名殘疾人士。

鳴謝著名插畫師小克、大泥、黎達達榮及Carrie Chau義務設計

\* 訂購金額超過\$600可安排免費送貨

Free delivery for order amount \$600 or above

### 35th Society Anniversary Heartwarming Stamps & "FHS Cookie"

During the past 35 years, our Society endeavour to develop the potential of persons with intellectual/physical disabilities, psychiatric disabilities and autism, and enable them to achieve maximum independence and be fully integrated citizens in the community.

To celebrate our 35th Anniversary, we have again invited four renowned illustrators, Siu Hak, Big Soil, Lai Tat Tat Wing and Carrie Chau, to design the Heartwarming Stamps. Besides, our Madam Hong's Bakery especially launches the "FHS Cookie", in which contained 35 pieces of mini cookie.

We invite you to support this campaign and spread the message of "Love and Care" through ordering the heartwarming stamps or "FHS Cookie", or making a donation. We hope to disseminate the message of social inclusion and raise funds for our rehabilitation services.

### **Fu Hong Society**

Our society is a government-subvented non-profit organization incorporated in Hong Kong. At the moment, our Society operates over 50 service units offering a comprehensive range of services serving over 3.300 persons with disabilities.

\* In acknowledgement of voluntary designs by renowned illustrators: Siu Hak, Big Soil, Lai Tat Tat Wing and Carrie Chau



# 訂購扶康會35周年紀念品 Subscription of FHS 35th Anniversary Souvenirs

- 10 - 10 - 10 - 10 - 10 - 10 - 10 - 10	┆ ☐ 捐款支持 Donation
□ 訂購扶康會35周年紀念郵票套 (每套\$150) Subscription of FHS 35th Anniversary	○ HK\$200 ○ HK\$50 ○ 其他 Other Amount: (捐款港幣100元或以上可憑 Donation of HK\$100 or ab
Heartwarming Stampset(s) (\$150 per set)	付款方法 Donation Meth ○ 現金 - 請把捐款直接存入本 (請把銀行存款收據損 ○ Cash - Direct pay-in to our F
□ 訂購「扶康曲奇」	(Please send the bal
■ 郵寄 By mail 每套紀念郵票\$16 (本地掛號)	信用卡號碼 Card No.: 持卡人簽署 Cardholder's Signature:
\$16 per each heartwarming stamp set (local registered mail)	信用卡捐款可傳真至2786-40 Credit Card donation can be 個人資料 Personal Infor
□ 到本會服務單位領取 Pick up at FHS service units	姓名/機構 Name / Company:
總金額 Total Amount:	請寄回填妥之表格 Please send 扶康會 Fu Hong Society
総立領 TOtal AMOUNT.	JARE FU HOING SOCIETY

	.Jy Donation	
○ HK\$200	○ HK\$500	○ HK\$1,000

收據申請扣減税項 ove are tax deductible with a receipt)

### nods

- 會滙豐銀行戶口119-290005-838 重同本表格寄回本會)
- HSBC Account 119-290005-838
- nk pay-in-slip together with this form to our Society)
- to "Fu Hong Society "
- 各將隨後寄上)
- rward the autopay form to you)
- 持卡人姓名

Cardholder's Name: 有效期至

Expiry Date: 日期

Date:

made by faxing this slip to 2786-4097

個人資料 Personal Information	tion		
姓名/機構	(先生/女士	電話	
Name / Company:	Mr./Ms.)	Telephone: _	
地址		日期	
Address:		Date:	

this form back to:

香港九龍深水遊樂年花園保安道二號A地下

G/F, No.2A Po On Road, Cronin Garden, Sham Shui Po, Kowloon, Hong Kong.

傳真 Fax: 2361 2053 電話 Tel: 2745 4214 電郵 Email: fhs@fuhong.org 網頁 website: www.fuhong.org